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Z á p i s n i c a    č.  2 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 22. 3. 2012 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    11 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny   

                      

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov  

4. Odpredaj časti pozemkov v lokalite Horné dielce 

5. Odpredaj časti pozemku p.č. 1067/1 

6. Správa ÚIK – výsledky inventarizácie k 31. 12. 2011 

7. Vstup mesta Vrbové do Združenia obcí subregiónu Pod Bradlom 

8. Schválenie platu primátora mesta 

9. Separovaný zber – kompostéry 

10. Rôzne 

      – navýšenie prekleňovacieho úveru – rekonštrukcia ZŠ 

      – zakúpenie biolampy pre rehabilitačné stredisko 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

12. Návrhy na uznesenia 

13. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Mgr. M. Šandrik, členovia – 

PhdDr. J. Miklášová a I. Spál. 

prítomných: 10 

za: 10                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: PaedDr. I. Borovský 

a R. Bartakovič. 

prítomných: 10                                                                                                                      

za: 10                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, JUDr. Mária Gajňáková 

a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 10 

za: 10                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia uvedený na pozvánke. Z ekonomickej 

komisie vzišli 2 požiadavky: priestory KGM, o ktoré majú záujem dva podnikateľské subjekty 
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a ďalší bod – dodávka tepla na ZŠ od firmy KOOR. Ing. Horská navrhla zaradiť do programu aj 

pracovné cesty a školenia pracovníkov MsÚ a primátora. Tieto tri body boli zaradené do rôzneho. 

Hlasovalo sa o takto upravenom programe: 

prítomných: 10 

za: 10                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení predniesla Dott. Mgr. Ema Maggiová. Plnenie uznesení je 

súčasťou príloh tejto zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Dunajčík – v meste vznikajú nelegálne skládky odpadu, navrhuje nainštalovať fotopascu. 

primátor – tých skládok je naozaj veľa. Ľudia vedia, že je zberový dvor, ale nevozia to tam. Pokiaľ 

by dokázal v tejto veci pomôcť, bol by rád. Ak by sa našli v rozpočte financie, nie je problém 

namontovať fotopascu, ale v súčasnosti sú oveľa dôležitejšie veci, ktoré si tieto financie vyžadujú. 

p. Hankócyová (riaditeľka II. ZŠ) – aj oni v škole majú tiež tento problém. Majú pri škole 

kontajnery na stavebný odpad a počas víkendu ich občania naplnia. Stavbári potom odmietajú tento 

odpad vyviezť. Podobne je to aj s kontajnermi pri jedálni. 

primátor – biologicky rozložiteľný odpad je mesto povinné zlikvidovať a bude to riešené v bode – 

zakúpenie kompostérov. Pokiaľ Vetes fungoval, mali auto, ktoré dokázalo odviezť veľký 

kontajner. Teraz ho už nemá a ten vývoz je finančne náročný. 

•  

p. Rakús – kto zastupuje Ing. Karlíkovú počas PN? 

primátor – nikto. Je to prenesený výkon štátnej správy a ako primátor nemá na ňu dosah. 

p. Rakús – pod koho to spadá? Ak bude PN 2–3 mesiace? 

Mgr. Šandrik – riešiť to cez p. Magulu (ObÚ). 

dott. Maggiová – má 10–12 dní dovolenky, potom sa to bude riešiť. 

p. Bartakovič – kto to bude riešiť? 

primátor – pokiaľ bude maródovať, že nebude môcť vykonávať funkciu, je povinná informovať 

verejnosť. 

•  

p. Šlauková – touto cestou sa chce poďakovať p. Ide Majerníkovej. Za svojho brata zaplatila za 

prístup na komunikáciu. Potvrdenky na sumu cca 10 tis. € stratila. Pani Majerníková bola ochotná 

bez akéhokoľvek zaváhania vystaviť jej ďalšie potvrdenie, hoci to nebola povinná urobiť. Chce 

verejne poďakovať za jej čestnosť. 

•  

Mgr. Just – oslovili ho ľudia, aby predniesol požiadavku na orezanie kríka pri Drukose. 

V križovatke ľudia na seba nevidia. Či ten človek, ktorý to má na starosti, vie o tom, že to treba 

urobiť. Je to duplicitne už dané.  

 

4. Odpredaj časti pozemkov v lokalite Horné dielce 
 

 Na pracovnom stretnutí poslancov MsZ a primátora bolo dohodnuté odpredať časť 

nehnuteľností v lokalite Horné dielce na využitie pre priemyselnú zástavbu s cieľom zvýšenia 

zamestnanosti občanov mesta Vrbové. Odpredaj by bol formou obchodnej verejnej súťaže. 

Stanovisko ekon. komisie:  

Prehodnotiť aj ceny a aj uznesenie, ktorým sa prijala cenová mapa pozemkov. Mesto platí za každý 

predaj 19 % daň. 

 

Rozprava: 

p. Spál – v pondelok to boli poslanci pozrieť. Ten pozemok by ozaj zostal malý. Do úvahy by 

prichádzalo tých 26 m od domu. 
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Ing. Horská – navrhuje, aby útvar výstavby a ŽP vypracoval odčlenenie týchto pozemkov. Dať do 

komisie, aby vedeli, čo bude odčlenené s tým, že bude spolupracovať s ÚVVS, aby mohli pripraviť 

podmienky ako sa to bude predávať. 

primátor – odčlenenie – scelenie – kto bude platiť za GP a všetko s tým súvisiace. 

Ing. Horská – navrhujem to na ďalšie MsZ. 

Ing. Duračka – útvar výstavby a ŽP má materiály predložiť na komisiu. Členovia musia byť 

pripravení. Urobili sme určitý kompromis, späť sa to neposunie, postupuje to. Nechať to na ďalšie 

MsZ. 

Mgr. Just – nikam sa neponáhľame, ani Semikron ani tí ľudia. Bolo by dobré prerokovať to na 

stavebnej aj ekonomickej komisii – odkiaľ na to pôjdu financie. Aby aj tí ľudia vedeli, že 

poslancom to nie je ľahostajné. Bolo by dobré, aby sa toho ujal Ing. Galo a predostrel to na komisii 

– nové podmienky. 

p. Bartakovič – toto všetko vypracovať. Možno, ak by R.M.C. nezačal stavať, ponúknuť ten 

pozemok Semikronu a tieto nechať našim občanom. 

Dr. Kubík – dobré by bolo informovať aj Semikron, či budú za to a dať o tom hlasovať. A ten GP, 

vyhral verejné obstarávanie p. Klčo a nevidí dôvod, prečo by to nemohol  robiť on. 

primátor – tých 15 m, to je minimum pre tých občanov. 

Primátor dal hlasovať, kto je za to, že hranica bude minimálne 15 m 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Ing. Horská – treba informovať Semikron. Povedali, že zoberú to, čo im mesto ponúkne. 

p. Doskočilová – chce sa poďakovať, že sa prišli na to pozrieť a zvážiť tú možnosť na 20 m. 

primátor – to bude predmetom ďalšieho rokovania. 

p. Šteruský – meral to a tieň o 16.00 hod. zaberie 30 m. 

primátor – treba to zvážiť, jeho návrh je 1/3. 

p. Lackovič – chce poďakovať, že MsZ malo záujem. Bol by rád, keby sa vychádzalo zo zákona, 

odborne to posúdiť a vysvetliť im to. Nechcú, aby mesto išlo proti zákonu, ale ani proti občanom. 

Aby sa prihliadalo aj na Semikron, aj na občanov. 

 

Po prerokovaní v komisiách bude tento bod zaradený na rokovanie MsZ. Neboli teraz prijaté 

k tomu žiadne uznesenia. 

 

5. Odpredaj časti pozemku p.č. 1067/1 
 

 Na základe opätovnej žiadosti p. Juraja Karlíka a manželky Daniely o dokúpenie časti 

pozemku p.č. 1067/1 predložila Mgr. Sitárová materiál na prerokovanie  do MsZ spolu 

s priloženým nákresom. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča odpredaj časti pozemku p.č. 1067/1 vo výmere cca 

533 m2, navrhuje zarovnať čiaru pozemku, cenu odporúča riešiť v zmysle úpravy uznesenia 

č. 95/VII/2008 zo dňa 24. 7. 2008. 

 

Rozprava: 

Mgr. Sitárová – bolo by dobré predložiť nákres, nevie kadiaľ presne tá čiara má ísť. Nevie, či to už 

p. Karlík nemá ohradené. 

primátor – nech to p. Karlík predloží. A tá cenová mapa – zabudovať tam už aj tú daň z príjmu. 

Mgr. Šandrik – mala to ekonomická komisia, nie je to jasné, koľko máme predať – maximálne 

môžeme teraz dať predbežný súhlas. Mali by sme našim podnikateľom vychádzať v ústrety, ale asi 

by mal byť nejaký geometrický plán a schváliť potom podmienky verejnej obch. súťaže. 

Ing. Duračka – prerokovať to s ním, potom to dať na komisie – ekonomickú aj výstavby a potom 

do MsZ. 

Ing. Horská – zrušiť uznesenie č. 95/VII/2008 a nahradiť novým, kde sa stanovia nové ceny, lebo 

to robí šarapatu medzi občanmi. 

primátor – neriešil by to uznesením, ale nejakou internou smernicou. Lebo aj tak sa predaje 

uskutočňujú buď osobitným zreteľom alebo ver. obch. súťažou. 

Mgr. Šandrik – ľudia sa „chytajú“ tohto uznesenia, je za zrušenie. 
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Ing. Horská – stanoviť aspoň minimálnu cenu pozemkov. Bola by to pomôcka či pre MsZ alebo 

záujemcov o pozemok. 

primátor – oddeliť aj: záhrady, nádvoria a zastavené plochy, ostatné plochy, 

Mgr. Šandrik – na katastri je určený druh pozemku, ale v ÚPN je určený na iný účel. Aj na toto by 

sa malo prihliadať pri prijímaní uznesenia. 

Ing. Duračka – každý pozemok je určitým spôsobom špecifický. Musíme sa dohodnúť, či to má 

zmysel tá mapa. 

primátor – dohodnúť to na komisiách. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  27/III/2012. 

 

6. Správa ÚIK – výsledky inventarizácie k 31. 12. 2011 
 

 Pani Sabová informovala MsZ o tom, že Ústredná inv. komisia prejednala dielčie správy 

jednotl. komisií k 31. 12. 2011 a navrhla jednotlivé riešenia a opatrenia. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia zobrala správu ÚIK i opatrenia na vedomie, odporúča MsZ 

závery ÚIK k inventarizácii hosp. prostriedkov mesta Vrbové vykonanej k 31. 12. 2011 schváliť. 

Ing. Horská, ako predsedníčka ÚIK, sa poďakovala p. Sabovej aj za konštruktívne návrhy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  28/III/2012. 

 

7. Vstup mesta Vrbové do Združenia obcí subregiónu Pod Bradlom 
 

 Na zasadnutí MsZ 15. 12. 2011 prezentoval p. Ján Valihora Združenie obcí subregión Pod 

Bradlom, ktoré bolo založené za účelom rozvoja turistického ruchu. MsZ zobralo informácie na 

vedomie uzn. č. 92/XII/2011. Aby mesto Vrbové mohlo pristúpiť k členom združenia bolo 

potrebné nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov MsZ žiadosť o pristúpenie schváliť a po 

kladnom rozhodnutí zhromaždenia starostov a primátorov v zmysle čl. V. ods. 3 Stanov združenia 

zaplatiť ročný príspevok vo výške 0,50 € na jedného obyvateľa, čo pri 6 100 občanoch predstavuje 

sumu 3 050,– €. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča MsZ podporiť vstup, v prvom rade ide o cyklistický 

chodník. Mesto nech urobí víziu ako to využiť v prospech rozvoja cestovného ruchu vo Vrbovom. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – sú to prostriedky, ktoré musíme nájsť v rozpočte. Či by nebolo vhodné najprv 

nejaký zámer vypracovať a spolupracovať s nimi. A potom sa rozhodnúť. Fin. prostriedky by 

mohlo mesto investovať aj samo s nejakými obč. združeniami. Alebo dať poplatok a potom 

uvidíme ako to bude fungovať. 

Mgr. Just – kto vie koľko tam budeme my investovať a kedy sa nám to vráti. Či by nebolo vhodné 

počkať kým vyjde nejaká výzva alebo keď my budeme na rade a vtedy vstúpiť. Či nemáme ešte 

čas. 

primátor – asi ste si nevšimli veci, ktoré boli urobené. Za 3 tis. € bude vlastne vypracovaná 

komplet projektová dokumentácia. Neviem, ktorým smerom sa bude mesto uberať. 

Mgr. Šandrik – naozaj nevie, či to má význam. Chce počuť, že sa to oplatí ísť do toho. 

primátor – garantujem, že tie príspevky budú prehodnotené. Ak zostaneme sami, nič nedokážeme. 

Mgr. Just – aká forma toho cyklistického chodníka bude? 

primátor – asfaltový chodník. 

Mgr. Just – pokiaľ to bude asfaltový chodník, bol by za to. Ale v akom časovom horizonte sa tam 

dostaneme. 

primátor – teraz majú mať valné zhromaždenie a aby sa vedeli aj oni pripraviť. 

Mgr. Just – ak do toho Prašník nepristúpi? A čo s tými súkromnými pozemkami? 

primátor – Prašník dal súhlas, že sa môže vybudovať chodník. A toto je na r. 2012. Tie súkromné  

pozemky – vecným bremenom. 
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Mgr. Šandrik – je to predrokované? Lebo každý tam má 1 hlas. To rokovanie s Piešťanmi pri 

vybudovaní chodníka. 

primátor – to rokovanie už beží. Bez toho by to nehovoril. To je ideálne spojenie: Piešťany – 

Bradlo. 

Mgr. Šandrik – stačí mi ak primátor povie, že sa to oplatí. 

primátor – inak by som do toho nešiel. Je to dojednané aj s rezortom Piešťany, že vstúpime ako 

Subregión do tohto rezortu. 

p. Rakús – bojím sa, že vrazíme do toho 3 tis. € a budeme propagovať Podkylavu. 

primátor – bude tam vypracovaná projektová dokumentácia 

Ing. Horská – určitú agendu vypracuje p. Valihora a nejakú agendu bude musieť viesť mesto. 

primátor – aby som mohol viesť ďalšie rokovania, potrebujem vedieť, či chceme do toho ísť alebo 

nie. 

Ing. Horská – Prašník bude mať vybudované chodníky a nevstúpili. 

primátor – stanú sa automaticky členmi. 

Mgr. Koreň – najprv sa spýtajme majiteľov, či tadiaľ môže ísť cyklochodník a až potom vstupujme 

do toho. 

Mgr. Šandrik – neznížil by som to len na cyklotrasu, ide aj o podnikanie, kultúrne tradície. 

A potom, či sú tam nejakí vlastníci. 

primátor – a sú tieto pozemky v k. ú. Vrbové? Buď mesto to chce a pohneme sa... 

Dr. Borovský – v tomto združení je asi 5 podnikateľských subjektov: penzión Adam, Juhás, 

v Priepasnom stará škola, Holotéch Víška. 

primátor – toto je Združenie penzión pod Bradlom a iné je združenie samospráv (obcí). Je to 

rozdelené. 

Mgr. Just – my ako mesto strašne málo robíme v tejto oblasti. Obetujme teda ten 2–ročný 

príspevok. To, čo my nevieme, niekto to asi urobí za nás. Chcem to podporiť. Ak sa sklameme, 

môžeme vystúpiť. Som za to riziko. 

Ing. Horská – ak príde k budovaniu cyklochodníka – budeme mať na to? Nech sa vyjadrí p. Sabová 

a Dr. Bosák. 

p. Sabová – budú sa musieť upraviť určité položky, financie nemáme. 

Mgr. Just – ale – budeme mať na to sami vybudovať? Skôr budeme mať na tú spoluúčasť. Keď 

budeme takto rozmýšľať, nikdy tu nič nebudeme mať. 

p. Rakús – ideme budovať cykl. chodníky, pozrite sa na mestské chodníky. 

Mgr. Koreň – oproti tým obciam máme nevýhodu, budujú turizmus, majú tam penzióny. Čo máme 

vo Vrbovom? My z toho nezískame nič. Máme omnoho horšiu situáciu. 

Mgr. Sitárová – v našom meste tu takéto niečo chýba. Nie je tu cyklistický chodník, chodia sa 

korčuľovať na priehradu. 

Mgr. Šandrik – sú tam aj prostriedky, ktoré získa toto združenie – z projektov, darov, z ktorých to 

môže robiť. 

Mgr. Just – tu nejde len o to, že ľudia prejdú cez Vrbové, ale je to aj pre našich občanov, aby mohli 

ísť na Košariská alebo do Piešťan. 

Ing. Horská – nie sú jej jasné podmienky. 

Mgr. Koreň – na predchádzajúcich MsZ si povedal, že mesto nemá ani 20 centov, aby sa niečo 

pohlo na Sídl. 9. mája, počúvame tu, že platíme istinu 4 tis. € a sme pred nútenou správou. 

primátor – ale tu je jedinečná možnosť ako sa dostať k projektu. 

Mgr. Just – niekto za nás urobí kopu roboty, pohli sa ľady. Minule ste boli všetci za to, aby sme 

budovali cyklistický chodník, hoci sme ani netušili, že tu takáto možnosť bude. 

p. Bartakovič – som maximálne za to, aby ten cykl. chodník tu bol. Ale prečo nevyvolať stretnutie 

s primátorom Piešťan a potom spolu s nimi žiadať o peniaze. 

primátor – my nespĺňame ubytovacie kapacity – zákon o cestovnom ruchu to hovorí. 

Dr. Borovský – mesto Piešťany má dostatok ubytovacích kapacít, pojalo by aj Vrbové do toho. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  29/III/2012. 
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8. Schválenie platu primátora mesta 
 

 ŠÚ SR zverejnil priemernú mesačnú mzdu zamestnanca v národnom hospodárstve vo výške 

786,– €. Uznesením č. 55/VI/2011 MsZ schválilo od 1. 6. 2011 plat primátora 2,34 násobok priem. 

mesačnej mzdy zamestnanca v nár. hospodárstve zvýšený o 13 %. Plat primátora raz za rok je 

potrebné opätovne prerokovať. Bolo na rozhodnutí poslancov MsZ, či  plat primátora zvýšia 

(možnosť až do výšky 70%) alebo schvália len v zákonom stanovenej minimálnej výške 

zaokrúhlený na celé Euro nahor, t.j. 1 840,– €. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia ponecháva rozhodnutie na MsZ. 

 

Keďže sa poslanci nevedeli dohodnúť na percentách, o ktoré by mal byť plat primátora zvýšený, 

vyžiadali si prestávku. 

Po prestávke predniesol p. Bartakovič návrh poslancov, že hlasovanie o výške percenta, bude tajné. 

Bola navrhnutá a schválená mandátová komisia v zložení: Ing. Duračka, Dr. Kubík a p. Rakús. 

Výsledok hlasovania: 2 poslanci navrhli 13 %, 1 poslanec navrhol 3 % a 8 poslanci navrhli 0 %. 

Bolo potrebné predniesť návrh o aké percento sa teda plat zvýši. 

 

Pán Bartakovič navrhol ďalšiu krátku prestávku, ktorú poslanci odsúhlasili. Pri diskusii počas nej 

primátor využil legislatívnu možnosť a odmietol o 20.30 hod. ďalej viesť rokovanie MsZ.  

Poslanci teda navrhli, aby rokovanie ďalej viedol Ing. Duračka. Za tento návrh hlasovali:  

prítomní: 11, za: 11, proti: 0, zdržali sa: 0. 

Pracovné predsedníctvo tvorili: Ing. Duračka, Dr. Gajňáková a dott. Maggiová. 

Ing. Duračka navrhol, aby dokončili bod programu a vrátili k bodu 2  uznesenia – zvýšenie 

minimálneho platu. Návrh, ktorý predniesol počas prestávky p. Bartakovič bol 3 %, čo je vlastne 

priemer z tajného hlasovania. Tento návrh bol zapracovaný do návrhu uznesenia. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  30/III/2012. 

 

9. Separovaný zber – kompostéry 
 

 Na zasadnutí MsZ 16. 2. 2012 prezentovala Ing. Ročiaková svoju spoločnosť JRK Waste 

Management s.r.o. Trenčín. Bola požiadavka osloviť viaceré firmy, ktoré sa výrobou kompostérov 

zaoberajú. Najnižšiu cenovú ponuku predložila práve táto firma. Bolo potrebné schváliť v MsZ 

nákup 100 ks kompostérov viacerých druhov. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča MsZ návrh schváliť, vychádza to z legislatívy na rok 

2012  – zákona o odpadoch. Na platbách za zber a uskladnenie odpadu by mali byť očakávané 

úspory. 

 

Rozprava: 

Mgr. Koreň – nie je to doriešené. Lebo aj prenájom má  byť ošetrený. 

p. Rakús – my zatiaľ riešime len nákup. Sú na to financie v rozpočte? 

p. Sabová – nekupovali by sa nádoby na PDO ale kompostéry. Na nákup nádob v rozpočte je. 

Dr. Kubík – to asi tak nebude môcť byť. Tí ľudia majú nárok na nádobu, ak sa im pokazí, majú 

nárok na výmenu. 

Mgr. Šandrik – znížia sa náklady na vývoz PDO aj na uskladnenie. 

p. Rakús – či sa aj všetky predajú. 

Mgr. Just – v materiáli je, že je to potrebné zakomponovať pri úprave do rozpočtu. 

Dr. Borovský – nešpekuloval by už s tým nájmom. 

Ing. Duračka – to, že mesto nemôže darovať, je to taká forma. 

Ing. Horská – je to dobrá vec. Kompostéry by bola pozitívna motivácia v rodinných domoch. 

Navrhovala vývoz 2x do mesiaca, neprešlo to na gremiálnej porade. Ak by sa toto zaviedlo, ten 

občan v rodinných domoch by dostal kompostér zadarmo. Bol by motivovaný. Nie sú doriešené 

nájomné vzťahy. 

Ing. Duračka – od r. 2013 sme povinní separovať. 
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Dr. Borovský – je potrebné do toho ísť. A vyslať p. Záhorca zistiť ako to tam robia vo väčších 

mestách. 

Dr. Kubík – nezaťažovať tento rok rozpočet, zakúpiť 50 ks. Urobiť s tou firmou dohodu. 

Mgr. Šandrik – je to zákazka s nízkou hodnotou, je to vyhodnotené. 

Mgr. Just – zoberme tých 50, za tú cenu nám to tá firma dá. 

Ing. Hužovič – myslí si, že aj tých 100 bude málo. 

p. Spál – je za návrh, ale zapracovať to najprv do rozpočtu. A to by malo byť čo najskôr. 

Ing. Horská – dáva návrh kúpiť 50 ks Profi 700 a dať to tým ľuďom, ktorí sa prihlásili prví. 

Predtým, než sa nakúpia, doriešiť vzťahy. 

Mgr. Just – či by sa to nedalo riešiť takýmto spôsobom: či chceme kúpiť, následne urobiť dopyt 

a potom až kúpiť to, čo chcú ľudia. 

Dr. Borovský – ľudia sa to dozvedia a budú mať záujem. 

p. Rakús – zavolať Ing. Ročiakovej nech prinesú 4 kompostéry, z každého 1 a vyhlásiť, že sú tu 

kompostéry a môže si prísť objednať. 

Ing. Duračka – spropagovať to v mestskom rozhlase, v Hlase Vrbového a záväzne sa prihlásiť na 

odber kompostéra. 

Dr. Borovský – objednať podľa tejto ponuky a určite si to rozoberú. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  30/III/2012. 

 

10. Rôzne 
 

• Ponuka na dodávku tepla pre ZŠ 

 

 Tento bod otvoril primátor. S firmou KOOR prebehlo rokovanie. Na rokovaní bol 

p. R. Horňák a Ing. Havrlent a za spoločnosť KOOR p. Orlovský, p. Koreň a p. Urbančík. Prebehla 

diskusia, rozdelili si úlohy. 

Stanovisko ekon. komisie: v rámci rôzneho sa dohodli, že to pôjde na MsZ a stanovisko – bolo 

predtým na komisii, ale bez stanoviska. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – na komisii sa zhodli, že je to ponuka – aktivita firmy, ktorá by chcela získať 

zákazku. Zhodli sa, aby prišla požiadavka od toho subjektu – ZŠ. Mali pripomienku k návrhu. Mali 

by sa tým zaoberať až vtedy, keď to bude potrebné riešiť. 

Ing. Duračka – takéto kotolne majú v Šoporne. Tie tepelné čerpadlá pomáhajú v tom, že je dobrá 

účinnosť toho zariadenia. Rozprával sa s kuričom, povedal že tam bola trojnásobne nižšia spotreba 

plynu aj v tejto zime. Ale je tiež toho názoru, že keď by sme mali niečo robiť, mala by byť nejaká 

koncepcia. 

Dr. Borovský – súhlasí s Ing. Duračkom. Tiež bol na tomto stretnutí. Ak by nám to predložili zo 

škôl, že je to potrebné. Ing. Havrlent povedal, že by sme mali vychádzať z viacerých ponúk, nie 

z jednej. 

Mgr. Hankócyová – mrzí ju, že sa to dozvedela z médií a z Hlasu Vrbového. Financie sú školské. 

Oni v prvom rade nakladajú s financiami. Majú kotolňu, ktorú vybavila bývalá riaditeľka, lebo 

mali vysoké náklady z Vetesu. Do tejto kotolne investovali nemalú čiastku. Je to schopné 

prevádzky, v dobrom stave na 10 rokov. Robia kontroly, škola sa zateplila, majú nové okná. Tam 

jednoznačne je potrebné vymeniť nábytok. A čakajú na peniaze z tých úspor na kúrení. V tomto 

prínos nevidí – netreba riešiť túto problematiku. Možno za 15 rokov. Budú si napríklad odkladať 

každý rok peniaze a potom s p. Hornákom a Ing. Havrlentom vybudovať novú kotolňu. 

primátor – ušetrené prostriedky musí odviesť na účet mesta a musia sa vrátiť do ŠR. 

p. Rakús – ak sa ušetria prostriedky za teplo, to ich vrátia do ŠR? 

primátor – z toho sa nedá nakupovať inventár. 

p. Bartakovič – to znamená, že nejaký rezervný fond by mal byť. 

primátor – všetky nevyužité prostriedky musí škola vrátiť zriaďovateľovi. 

Mgr. Just – aká je prax? 
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primátor – sú stanovené normatívne prostriedky na žiaka. 

Ing. Horská – navrhuje pozvať Ing. Tomčíka, riaditeľa I. ZŠ, na komisiu výstavby, aký je jeho 

názor, zistiť skutkový stav a navrhnúť riešenie. Navrhuje ukončiť rozpravu a po stanoviskách 

komisie sa k tomu vrátiť. 

 

Hlasovalo sa o tomto návrhu: 

prítomní: 8, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 1 

 

• Zakúpenie biolampy pre rehabilitačné stredisko 

 

 Tento materiál už bol na rokovaní predchádzajúceho MsZ. Poslanci súhlasili, aby 

Mgr. Koreň preveril povinnosť hlásenia na MZ SR, že majetok mesta je poskytovaný 

zdravotníckemu zariadeniu. Keďže mesto túto povinnosť nemá, je možné v prípade schválenia v 

MsZ zakúpiť pre FRO požadovanú biolampu. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča zakúpiť biolampu za podmienky, že sa doriešia 

záležitosti využívania prístrojov vo vlastníctve mesta daným zdravotníckym zariadením. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  32/III/2012. 

 

• Navýšenie prekleňovacieho úveru – rekonštrukcia ZŠ 

 

 pre úspešné dokončenie Projektu je potrebné navýšiť prekleňovací úver, aby mohli byť 

predfinancované zrealizované práce pokiaľ neprídu platby z riadiaceho orgánu, ktoré budú splácať 

poskytnutý úver. Podľa informácií z VÚB mesto môže získať úver až do výšky 95 % z celkových 

oprávnených výdavkov sumu 1 048 346,95 €. Poplatok za poskytnutie úveru je 0,2% z výšky úveru 

a ostatné odkladacie podmienky zostávajú rovnaké. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča schváliť výšku celého úveru. 

 

Rozprava: 

Ing. Horská – mal by nás Ing. Galo informovať. My si toto nemôžeme dovoliť. Určite tie práce sú 

zrealizované. 

Dr. Kubík – podrobnosti vie len primátor. Tam ide o to, že do výšky 95 % to musí zafinancovať 

mesto. Tie prostriedky z ministerstva neprišli. 

Dr. Borovský – mesto uhrádzalo len to, čo bolo ako práce navyše. To nie je možné, že 

ministerstvom ešte neboli preplatené. 

Ing. Duračka – zvolať mimoriadne MsZ na budúci týždeň a zistiť podmienky zmluvy. Pán 

Bartakovič pôjde za ministrom. 

Ing. Horská – poprosí hl. kontrolórku aj Mgr. Sitárovú – boli pri podpise zmluvy a aj pracovník 

z príslušného útvaru. 

Mgr. Sitárová – zmluva s Euro–Buildingom sa k nám dostala oneskorene. Bola robená externe. 

Mgr. Šandrik – bol tu návrh preveriť informácie na ministerstve, preveriť podmienky zmluvy 

a potom zvolať mimoriadne MsZ. 

Ing. Horská – dajte, že MsZ ukladá zvolať MsZ a pripraviť: v akom stave je stavba, zavolať 

stavebný dozor – Ing. Galo je informovaný. Mgr. Sitárová – preveriť podmienky zmluvy, 

p. Sabová – spísať faktúry, ktoré prišli na mesto a ktoré nie sú uhradené, a aký je stav budovy – 

harmonogram, plán, čo bude robiť Euro–Building. 

Ing. Duračka navrhol tento bod prerušiť a presunúť na koniec rokovania. 

 

• Nebytové priestory na Beňovského ul. 

 

 O nebytové priestory (bývalé KGM) majú záujem 2 podnikateľské subjekty. CBA Slovakia 

s.r.o., ktorá žiada o predĺženie nájomnej zmluvy, má podnikateľský zámer. Tesco má v úmysle 

zriadiť v daných priestoroch Tesco expres. Nájomná zmluva s CBA končí v r. 2014. Podľa slov 

Ing. Duračku, ako predsedajúceho, sľúbili vybudovať aj príjazdovú cestu s rampou. Návrh je taký, 
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že na jeseň t.r. vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž a kto vyhrá, s tým sa podpíše zmluva o budúcej 

zmluve s tým, že od r. 2014 by sa podpísala nájomná zmluva. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž od r. 2014, 

v priebehu r. 2012. 

 

Rozprava: 

Ing. Horská – zmluva na 20 rokov je veľa, navrhuje 10 rokov s opciou na ďalších 5 rokov. 

Konkretizovať podmienky, pripraviť. 

Dr. Kubík – dopracovať podmienky zmluva do zmluvy o budúcej zmluve, nie do uznesenia. 

Ing. Hužovič – viete si predstaviť kde tie autá budú parkovať? Teraz sú sťažnosti od občanov na 

dováženie tovaru. 

Mgr. Šandrik – je dobré sa o tom rozprávať, urobiť verejnú obchodnú súťaž a keď to bude pre 

mesto výhodné – prečo nie? Zobrať na vedomie. 

  

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

• Pracovné cesty a školenia primátora a zamestnancov MsÚ 

 

 Tento bod navrhla zaradiť do programu Ing. Horská. Povedala, že predchádzajúci primátor 

si dával pracovné cesty odsúhlasiť v MsZ. Vzhľadom na zlú finančnú situáciu a nedostatočnom 

prehľade o účasti na vzdelávaní, konferenciách zamestnancov MsÚ a primátora v pracovnej dobe, 

žiada MsZ prednostu úradu, aby vopred predkladal plán pripravovaných podujatí každé 2 mesiace 

MsZ na schválenie. Vzdelávanie zo ZMOSu sú dobré, ale školenia nad 50 € je vysoká suma. Ľudia 

idú na školenia – aký je tam prínos? Mali by byť ako poslanci o tom informovaní. 

Rozprava: 

Ing. Duračka – koľko stojí také priemerné školenie? 

p. Sabová – RVC robí za 13 €, niektoré 2–3 dňové cca 120 €. 

Dr. Kubík – navrhuje sumu nad 150 €. 

Mgr. Just – nikto nehovorí, že nechodiť na školenia, ale ako poslanci budú len informovaní. 

Mgr. Šandrik – ak príde ponuka na školenie – má byť o 2 týždne, to sa budeme dodatočne tým 

zaoberať? 

Mgr. Koreň – navrhuje viacdenné a zahraničné. 

Mgr. Sitárová – treba si prečítať právomoc MsZ. Do právomoci MsZ nepatrí schvaľovať školenia 

zamestnancov, len primátora. 

Dr. Gajňáková – pokiaľ znížite tú položku – rozpočtové opatrenia a použiť na iné. 

Mgr. Koreň – tá položka bola v rozpočte na 800 €. Ale my sme boli donútení prijať ten rozpočet. 

Lebo by sme išli do provizória. 

Mgr. Šandrik – sme mu ich odsúhlasili. 

p. Spál – ale my to chceme len posúdiť, preveriť, my to nezamietame. 

Dr. Borovský – ja som si to dal každý rok schvaľovať. Nie všetci starostovia si dávajú schvaľovať 

služobné cesty. A práve terajší primátor do mňa „dungal“, preto som 3 posledné roky nebol na 

služobnej ceste. Som za to, aby sa tieto služobné cesty schvaľovali. Neznamená to, že nebudú 

schválené. 

Ing. Horská – ale zo zákona sa chce pýtať, na akých školeniach boli, informácie. Na primátora 

navrhuje sumu 200 €. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  33/III/2012. 

 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

p. Bartakovič – ohľadom sociálnej komisie – v rozpočte bolo pre soc. komisiu odsúhlasených na 

dávky 4 tis. €. My, ako mesto, musíme odložiť pre deti v detských domovoch a na štedrovečernú 

večeru a zostane cca 300 € pre sociálne prípady. Ak sa už nenájdu finančné prostriedky, dať do 

Hlasu Vrbového, že mesto nemá financie a nech si nedávajú žiadosti. Bohužiaľ, máme 
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problematické rodiny a uvažujú, či sa nepožiada štát, aby zobral ich deti do detských domovov. 

Poprosí, aby táto záležitosť bola publikovaná. 

•  

p. Spál – dom kultúry – mal by to niekto dostať za úlohu, pripraviť a predložiť projekt. Nič sa 

v tom nekoná. Čo s tým ďalej – rekonštrukcia a následne výberové konanie. 

•  

Mgr. Šandrik – riešenie dopravných otázok – značenie. Cez Družstevnú ul. si skracujú cestu, ničia 

sa mosty. Problematické parkovanie – namaľovať žltou farbou obrubník – hlavne trikotskú uličku. 

Ing. Duračka – vidí problém od križovatky v trikotskej uličke. Nie je tam žiadny zákaz, je 

problematické keď sa stretnú 2 autá, samotný prechod pre chodcov – žiadny tam nie je. A takisto – 

zákaz parkovania pred VÚB – je to neprehľadná križovatka. 

Ing. Horská – predostrela to s Ing. Plačkom primátorovi. Povedal, že nie sú peniaze, potom 

povedal, že vec neriešime. 

Dr. Kubík – každý pasport sa dá zmeniť, ale schváliť ho musí dopravný inšpektorát. 

 

Poslanci sa potom vrátili k bodu – Navýšenie prekleňovacieho úveru 

Navrhli prerušiť zasadnutie MsZ a stretnúť sa znovu vo štvrtok 29. 3. 2012 o 16.15 hod. za účasti: 

primátora, referenta útvaru ÚRaŽP – Ing. Galo, Dr. Kýšku a stavebného dozoru. Predložiť faktúry. 

Hlasovalo sa o tomto návrhu: 

prítomní: 11, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 1. 

 

Zasadnutie MsZ bolo v tento deň ukončené o 22.40 hod. 

 

Pokračovanie zasadnutie MsZ 29. 3. 2012 o 16. 15 hod. 
 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v takom zložení v akom bolo 22. 3. 2012 pred prerušením 

zasadnutia.  

Do návrhovej komisie bola zvolená Ing. Horská, pretože p. Spál sa ospravedlnil, nemohol sa 

z pracovných povinností zúčastniť rokovania. 

prítomných: 9 

za: 9                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

 

Na začiatku rokovania požiadal o slovo Ing. Starovecký. Poslanci mu udelili slovo. Dozvedel sa 

minulý týždeň v akom štádiu sú rokovania ohľadom pozemkov Horné dielce. Semikron sa v tejto 

lokalite úspešne rozvíja a doteraz od mesta nič nežiadali ani nedostali. Iné obce rozvíjajú 

priemyselné parky, budujú infraštruktúru, aby sa zvýšila zamestnanosť. Na vybudovanie vývojovej 

základne má Semikron záujem  o odkúpenia týchto 6 parciel. Mohlo by sa tam zamestnať cca 100 

ľudí. Ak by mesto „ukrojilo“ z týchto parciel, Semikron nájde iné riešenie. Len nevie, či to bude 

prospešné pre mesto. 

Poslanci sa potom venovali schvaľovaniu úveru. Dr. Kýška vysvetlil, že projekty na rekonštrukciu 

centrálnej mestskej zóny a rekonštrukciu ZŠ sa dávali naraz. Projekt na II. ZŠ sa oddialil.  

Pri rekonštrukcii CMZ sa vyčerpali všetky zdroje bez úveru. Zostáva tam len 50 tis. €, o tie 

môžeme požiadať až po kolaudácii. Na spolufinancovanie, sa hovorilo, že sa bude musieť zobrať 

úver. vysvetlil celý systém, ako to funguje s fakturáciou a vrátenia financií mestu. Ak by sa práce 

prerušili, mohli by nastať problémy s komunikáciou s ministerstvom. Mali by sme sa snažiť 

urýchliť tie práce. Ale v silách mesta to nie je. Preberacie práce – ak to bude mesto zdržovať pre 

určité chyby, tie určité práce, ktoré sú urobené , aj tak budú fakturovať. A nejaké faktúry už na 

meste sú. 

Pán Kortiš, ktorý má stavebný dozor, povedal, že splatnosť je minimálne 90 dní, tzn. že aj viac dní. 

Možno by sa dalo v zmysle zmluvy tú splatnosť podržať. Možno by mesto mohlo požiadať o dobu 

120 dní. 

p. Rakús – ale keď nechcel pristúpiť na dohodu predtým, nepristúpi ani na túto. 

Ing. Duračka – aj keď sú práce hotové, možno cez nejaké protokoly by sa dalo oddialiť vystavenie 

faktúr tým, že sa budú požadovať nejaké veci. 
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Ing. Galo – z hľadiska rozpracovanosti by nebolo dobré pozastaviť práce – je to nedokončená 

výroba. Celková výška 1 049 977 € je celý rozpočet nákladov. 488 427 € je dofinancované 

a ostatné je rozpracovaná výroba. Bol by to problém zastaviť prácu. Už teraz je sklz 6–7 týždňov. 

Dr. Kýška – oddialenie – to by sa týkalo faktúr, ktoré budú ešte len vystavené v júni–júli. 

p. Sabová – ten úver 350 tis. € je už vyčerpaný. 

Dr. Kýška – ešte zostáva 567 tis. € uhradiť, faktúry už na meste sú. 

Ing. Horská – zastaviť stavbu nemá zmysel. Úver je vyčerpaný. Bol len na tú jednu vec, na to 

obdobie. Teraz by sme museli znovu brať. Euro–Building má určité resty. On nehľadá žiadnu 

dohodu, robí si čo chce, nesplnil termíny. 

Ing. Galo – v zmluve chýbajú priebežné termíny. Zmluvu netvorilo mesto. Je tam harmonogram. 

Žiadna penalizácia tam nie je. 

Ing. Duračka – jednoznačne vyplýva, že úver musíme zobrať, len v akej výške. 

Mgr. Šandrik – ministerstvo prepláca vždy po 20 %. Z toho mu vyplýva, že 40 % je uhradených. 

p. Bartakovič – keby sa k tomu vyjadril primátor. 

Mgr. Šandrik – bol daný materiál, kde mesto môže čerpať do výšky 95 %. 

primátor – mesto nemá vlastné zdroje, môže ho zaplatiť len z úveru. Ak by sme to pozastavili, 

hľadali možnosti cez právnikov, nepochodili by sme. Práce robia tak ako sa dá, robia to 

subdodávateľsky. 

Dr. Kýška – posledná platba je až nad 5 %. 

Dr. Borovský – tých informácií je dosť, aj stanovisko hl. kontrolórky, nemá zmysel viesť rozpravu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  34/III/2012. 

 

Zasadnutie bolo ukončené o 17.20 hod. 

 

12.  Návrhy na uznesenia 
 

Uznesenie č. 27/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zrušenie uznesenia č. 95/VII/2008 o základných cenách pozemkov vo vlastníctve mesta Vrbové. 

 

prítomní: 10 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,     P. Rakús 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 28/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

závery ústrednej inventarizačnej komisie k inventarizácii hospodárskych prostriedkov Mesta 

Vrbové vykonanej k 31. 12. 2011. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 29/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

žiadosť o pristúpenie k Zmluve o založení Združenia obcí subregión Pod Bradlom a Stanovám 

Združenia obcí subregión Pod Bradlom z 11. 4. 2007. 

 

prítomní: 11 

za: 5      proti: 0          zdržal sa: 6 

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň,                     R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,  

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik           Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

                Dr. Š. Kubík, P. Rakús 

 

Primátor mesta pozastavil výkon uznesenie č. 29/III/2012  v súlade s ustanovením § 13 ods. 6 

Zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  v platnom znení. 

 

Uznesenie č. 30/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

na základe zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 

1. – berie na vedomie – 

   že na základe uznesenia č. 55/VI/2011 zo dňa 30.06.2011 bol plat primátora stanovený 

rozhodnutím mestského zastupiteľstva podľa §4 ods. 2 citovaného zákona so zvýšením o 13%, 

čo po uplatnení priemernej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za rok 2011 znamená – 

na základe §3 ods. 1 citovaného zákona – od 1.1.2012 sumu 2.079,-€ mesačne, 

2. – schvaľuje – 

   podľa §4 ods. 2 citovaného zákona s účinnosťou od 1.4.2012 plat primátora v sume, ktorá sa 

rovná zvýšeniu minimálneho platu o 3%, t.j. na sumu 1 895,00 €. 

 

prítomní: 11 

za: 9          proti: 2   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,    Mgr. R. Just, 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,    Mgr. M. Šandrik 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál,  

 

Uznesenie č. 31/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zakúpenie kompostérov od firmy JRK Waste Management s.r.o., Armádna 779, 911 01 TRENČÍN, 

 IČO: 45 423 237, podľa predloženej cenovej ponuky zo dňa 05.03.2012 v celkovej sume 5.928,- € 

s DPH po zapracovaní do rozpočtu. 

 

prítomní: 11 

za: 11       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 32/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zakúpenie Biolampy Zepter pre FRO vo Vrbovom, prevádzkovateľ MUDr. Martin RIŠKA, primár 

FRO Nemocnica A. Wintera, n. o. Piešťany v sume 1.257,-€. 

 

prítomní: 11 

za: 2    proti: 5     zdržal sa: 4 

R. Bartakovič,   Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,   Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,  

Dr. I. Borovský,  Dr. J. Miklášová,   Mgr. R. Just, P. Rakús 

    I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 33/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

predkladanie plánu podujatí, konferencií, školení, pracovných domácich a zahraničných 

pracovných ciest, ktorých sa zúčastní primátor mesta. Všetky podujatia primátora nad 200 € musia 

byť schválené poslancami MsZ vo Vrbovom nadpolovičnou väčšinou s účinnosťou od 1. 4. 2012. 

 

prítomní: 11 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,     Mgr. M. Šandrik 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Primátor mesta pozastavil výkon uznesenie č. 33/III/2012  v súlade s ustanovením § 13 ods. 6 

Zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  v platnom znení. 

 

Uznesenie č. 34/III/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

1. – berie na vedomie – 

    Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Vrbové k navýšeniu prekleňovacieho úveru. 

2. – schvaľuje – 

         Rozpočtové opatrenie č. 1/III/2012, ktoré v rámci FINANČNÝCH OPERÁCIÍ zvyšuje 

Príjmy – krátkodobý prekleňovací úver o 698.346,– € a zároveň zvyšuje Výdavky – 

krátkodobý prekleňovací úver o sumu 698.346,– €, zdroj 52. 

3. – schvaľuje – 

      navýšenie sumy zo Zmluvy o termínovanom úvere číslo 94/2012/UZ uzavretej dňa 

01.02.2012 o sumu 698.346,– €. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 
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13. Záver 
 

Zasadnutie MsZ sa konalo v dvoch termínoch 22. 3. 2012, ktoré bolo ukončené 

o 22.40 hod. a potom o týždeň 29. 3. 2012 a toto skončilo o 17.20 hod. 

 

Vo Vrbovom, 4 apríla 2012 

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Rastislav Bartakovič, v.r.  ................................................. 

 

2.   PaedDr. Ivan Borovský, v.r. ................................................. 


